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شــما تغییرات زیادی در ترکیــب تیم تان ایجاد 
کردید. چند درصد از این تغییرات اختیاری بود و چند 

درصد دیگر با توجه به شرایط تیم اجباری؟
 منظورتان تعویض بازیکنان است یا تغییر سیستم؟

هم تغییر سیستم هم تغییر بازیکنان.
 ما در سیســتم تغییری نداشــتیم. من می شــنوم یا 
می خوانــم که می گویند شــما سیســتم تان را مــدام تغییر 
می دهید. ما فقط دو تا سیستم داشتیم. 2 -4 -4 و 3 -3 -4. 
فقط نیمه دوم بازی با تراکتور آن هم در ده دقیقه ما با ســه 
دفاع بازی کردیم. ما همیشه با این دو سیستم بازی کردیم که 
دو سیســتم مشابه هستند. در مورد تغییر بازیکنان هم بگویم 
وقتی بازیکن آماده نیســت و یا فلسفه فوتبالی من را متوجه 
نمی شــود، من تغییر می دهم و به بازیکنی که دیرتر فلســفه 

فوتبال من را متوجه می شود زمان می دهم.
با توجه به سیستمی که دارید، با بازیکنانی که مد 
نظر دارید صحبت می کنید یا در تمرینات به این نتیجه 
می رسید که این بازیکن به درد این سیستم می خورد؟

 نه، در بازی. بازیکنان در مســابقات نشــان می دهند 
عملکرد خوبی دارند یا نــه. همه چیز از قبل در تمرینات کار 
و هماهنگ شــده. با کارهای تاکتیکــی و تمریناتی که انجام 
می دهیم و ویدئوهایی که برای بازیکنان می گذاریم این مسائل 
در تمام طول هفته تکرار می شود. بازیکنانی هستند که خیلی 
ســریع متوجه می شــوند، بازیکنانی هم هســتند که یا شاید 
نمی خواهند متوجه شوند یا کمی برایشان سخت است متوجه 
شدن تغییرات. وظیفه من این است که همه شان را قانع کنم 
که این فلســفه من به نفع همه ما خواهد بود. شما دیدید در 
بازی آخر ما 5 گل زدیم که در 5 سال اخیر این نتیجه بی نظیر 
بوده. این اولین قدم اســت که فلســفه من را تقویت می کند، 
برای اینکه بازیکنان متوجه بشــوند چیزی که من می خواهم 
با توجه به توانایی هایی که دارند چیز خیلی عجیبی نیســت و 
می توانند خیلی بهتر از قبل عمل کنند مخصوصاً اینکه با این 

سیستم می توانیم گل های بیشتری نسبت به گذشته بزنیم. ما 
تنها گزینه مان برای اینکــه بخواهیم چهارمین قهرمانی را به 

دست بیاوریم این است که گل های بیشتری بزنیم.
شما به فلسفه بازی و سیســتم بازی مد نظرتان 
اشاره کردید. فکر می کنید برای پازلی که در ذهن دارید 
همین مهره ها کافی هستند یا به بازیکنان جدیدی هم 

نیاز دارید؟
 فلسفه فوتبالی که پیشنهاد می دهم به خاطر کیفیتی 
است که بچه ها دارند. اگر بخواهیم از شرایط مان در این 4 ماه 
آنالیزی داشــته باشیم ما یک مهاجم که در سطح این باشگاه 
باشــد کم داریم چون مهاجمی که آوردیم تــا امروز کارآمد 
نبوده. علیپور هم مدتی طول کشــید تا پایش به گل باز شود 
و ناراحتیم که این اتفــاق دیر افتاد. به خاطر گلزنی علیپور و 

خیلی مسائل دیگر ما از بازی آخر خیلی راضی هستیم.
در مورد مهاجم خارجی که جذب باشــگاه شده، 
در حالی که شاید انتخاب خودتان هم نبوده به تصمیم 

خاصی هم رسیده اید؟
 قبل از فصل لیســتی را ارائــه دادم که جونیور آخرین 
گزینه اش بود. نمی دانم آیا مذاکرات خوب پیش نرفت یا پول 
نبود، ولی با توجه به بودجه ای که داشــتیم می توانستیم یک 

بازیکن جوان را بیاوریم که امیدوار باشیم به آینده اش. این در 
واقــع یک قمار بود، ما با آوردن یک مهاجم جوان قمار کردیم 
اما یک باشــگاه بزرگ باید با پول بیشــتری قمار کند، برای 
آسیا و لیگ داخلی. مهاجم ما از تمام مهاجمان تیم های دیگر 
ارزان تر است و این ریسک همین چیزی است که شما دیدید 

اتفاق افتاد. این بازیکن راندمان خوبی نداشت.
آیا یک فرصت و شــانس دیگر به جونیور خواهید 

داد؟
 نــه، در حال حاضر نــه. مگر اینکــه در آینده ببینم 
خوب کار می کند. در حال حاضر تیم و باشــگاه به سمت جلو 
می روند و مربی باید کســی را انتخاب کنــد که از همه بهتر 
باشد. همانطور که گفتم من زمان ندارم که بازیکنان بخواهند 
فلسفه من را متوجه بشــوند و راه بیفتند ولی همیشه تلاش 
می کنم تا همه بازیکنان را داشــته باشــم، چون همانطور که 

می دانید لیگ طولانی است.
صحبت از این شد که باشگاه مهاجم جدیدی جذب 
کند. اگر این اتفاق به هر دلیلی نیفتاد با بازیکنان فعلی 

می توانید سیستم تان را پیاده کنید؟
 ما تیم خیلی خوبی داریم، بازیکنان خوبی داریم. ولی 
برای بازی های آســیایی و حتی در لیگ، ما یک مهاجم خیلی 
خوب می خواهیم. فقط یک بازیکــن. از بقیه بازیکنان تیم از 

همه شان راضی ام.
لیست تان برای جانشینی بازیکن جدید جا دارد؟

 در حال حاضر نه.
یعنی یک بازیکن باید بیرون برود.

 باید جونیور برود تا بتوانیم جابه جا کنیم. باید تا ژانویه 
صبر کنیم.

دفاعی تان  می خواهیــد خط  گفتید  فصل  ابتدای 
بــالا بازی کند ولی در خط دفاع هــم تغییرات زیادی 
داشتید. به خاطر این اســت که ترکیب ایده آل تان را 

پیدا نکرده اید؟

 بله، در مورد دفاع های کناری، آنها نوسان زیاد داشتند. 
راندمان شــان یک جایی خوب بوده و یک جایی خوب نبودند. 
دفاع های کنار هم با سایر بازیکنان تیم هیچ فرقی ندارند، اگر 
خوب کار نکنند تغییر می کنند. در دو بازی اول سید و شجاع 
دفاع وســط بودند، بعد من کنعانی را گذاشتم. بعد که شجاع 
محروم شد انصاری را گذاشتیم. الان انصاری و کنعانی خیلی 
خوب کار می کنند. نادری هم همینطور. به نظرم کم کم به آن 
اعتدال و ثبات رســیده ایم، در دفاع راســت کمتر اما به ثبات 
رســیده ایم. تصمیماتی که من می گیرم یا به خاطر محرومیت 
و مصدومیت بازیکنان اســت یا به خاطر راندمان کاری شــان 
اما شــما متوجه می شوید که به تدریج تیم با فلسفه من آشنا 
شــده، شما متوجه خواهید شد که اگر تغییری باشد به خاطر 
محرومیت، مصدومیت یا دلیل دیگری اســت و می بینید که 
راندمان تیم با تغییرات عوض نمی شود. در هر تیمی که بوده ام 

این اتفاق افتاده و الان هم دارد اتفاق می افتد.
اتفاقاً یکی از ســوال هایی که هواداران از شــما 
می پرسند و خیلی هم مطرح شده درباره نیمکت نشینی 
سیدجلال حسینی است. اول نظرتان درباره سیدجلال 
به عنوان کاپیتان پرســپولیس را بگویید تا من سؤال 

بعدی را مطرح کنم.
 ســید در دو بازی اول فیکس بود. بعد از آن احساس 
کــردم که بایــد فرصتی بــه کنعانی بدهــم. کنعانی خیلی 
خوب بازی کرد. مــن بازیکنی که خوب کار کند برایم فرقی 
نمی کند، از بازی بیرونش نمی آورم. بعد ســید مصدوم شد و 
دیدم کنعانی همچنان دارد خوب کار می کند و وقتی بازیکنی 
خوب کار می کند دلیلی ندارد که شــما تغییری ایجاد کنید. 
به ســید باید درباره رفتار و منشی که به عنوان کاپیتان دارد 
تبریک بگویم چون ایشــان چه در زمین باشــد چه نباشد به 
بازیکنان کمک می کند و به خاطر همین کاپیتان است. رفتار 
او نمونه اســت و بــه تصمیم مربی احتــرام می گذارد که آیا 
بازی کند یا نکند. برای من هم ســخت اســت بازیکنی را که 
چنین رفتار و افکار مثبتی دارد روی نیمکت داشته باشم. ولی 
وظیفه من این اســت تصمیماتی بگیرم که تیم برنده شود و 

من مسئولیت تصمیماتم را می پذیرم.
کارشناســانی که از بیرون بازی شما را می بینند، 
می گویند ســیدجلال دفاع را عقب نگه می داشت و 
مدافعان کناری هم بالا نمی آمدند. شــما هم به این 

نتیجه رسیده بودید؟
 نه، چیزی که گفتم این بود که ما در دوره ای بودیم 
که داشتیم یک فلسفه جدید فوتبالی را پیاده می کردیم و 
زمانی که تمام تیم نیاز دارد تا به این فلســفه جدید عادت 
کند مطمئناً یکســری اتفاقاتی می افتد. بازیکنانی هستند که 
منظور من را زودتر می فهمند، بازیکنانی هم هستند که دیرتر 
متوجه می شــوند. به چیزی که کارشناسان می گویند احترام 
می گذاریم اما من بعد از بازی تراکتور تصمیم گرفتم کنعانی 
را در زمیــن قرار دهم و او هم جــواب داد. اگر فردا روزی به 
سید هم نیاز داشته باشــیم او همیشه آماده است و عملکرد 
خوبی خواهد داشــت و دیگر کم کم با فلســفه کار من آشنا 
شده. این فقط نظر شخصی من بود که به کنعانی بازی بدهم 
ضمــن اینکه کنعانی هم بازیکن تیم ملی اســت. هیچ دلیل 

دیگری وجود ندارد.
شما فصل را با سه شکست شروع کردید، هرچند 
می خواستیم  بود.  بازی های تان سخت  که  داریم  قبول 
نظرتان درباره کیفیت لیگ ایران را بدانیم و هنوز فکر 
برای  است؟  راحت  برای تان  قهرمان شــدن  می کنید 

قهرمانی پرسپولیس چقدر شانس قائلید؟
 در لیــگ ایران چیــزی که من خوشــم می آید این 

اســت که تعادل دارد. تمام تیم ها تقریباً نزدیک هم هســتند 
و همه بازی ها ســخت اســت. من بازی به بازی جلو می روم 
چون امیدوارم ببینم تیمم کی فلســفه مــن را اجرا می کند. 
وقتی ببینم تیمم مثل بازی آخر بازی می کند و اینطور شاداب 
اســت ، وقتی ببینم سه چهار بازی این شرایط تکرار شود، آن 
موقــع می توانم نظرم را بگویم. فعلًا بازی به بازی جلو می روم. 
برای ما هر بازی یک فینال اســت و هیــچ وقت نمی گویم ما 

قهرمانیم تا روزی که قهرمان شویم.
شــما در صحبت های تان خیلی درباره فلســفه 
بازی تان برای پرســپولیس صحبــت کردید و اینکه 
می خواهید بازیکنان به آن نزدیک شــوند. می شــود 
برای هواداران فلســفه فوتبال کالدرون در لیگ ایران 

را مطرح کنید؟
 فلســفه من را در بازی آخر می توانیــد ببینید. تیمی 
کــه از دقیقه اول برای بــرد می آید و چــه در حمله چه در 
دفاع تعادل دارد. ولی از همه مهم تر با حفظ تعادل و تشــکیل 
بلوک دنبال این می گردد که برود به ســمت گل زدن به تیم 
حریف. در سه سال آخر این باشگاه نتایج فوق العاده ای گرفته. 
بــرای تکرار یک نتیجه خوب دیگر بایــد با کیفیت بازیکنانی 
کــه داریم و فوتبالی که در بازی آخــر دیدید را اجرا کنیم و 
مشــخصاً چیزی که نیاز داریم مهاجمی است که در حد این 

باشگاه باشد.
برد آخرتان مقابل تیم انتهای جدول بود که شرایط 
خوبی هم ندارد. فکر می کنید در ادامه مسیر می توانید 

باز هم بردهای پر گلی داشته باشید؟
 این تیم 5 ســال چنین نتیجه ای به دست نیاورده بود 
و در همه این ســال ها با تیم های آخر جدول بازی کرده بود. 
 تیمــی که مقابلش بازی کردیم فکر نکنم هیچ مســابقه ای را

5 - صفر باخته باشــد و فکر نکنید که گرفتن چنین نتیجه ای 
آســان اســت. به خاطر همین پرســپولیس در 5 سال هیچ 
مســابقه ای را 5 - صفر نبرده بود. مــن نمی دانم بتوانیم برد 

5 - صفر را تکرار کنیم اما سبک من طوری است که ما بازی 
می کنیم تا بتوانیم گل های زیادی بزنیم. می دانم در لیگ ایران 
کار ســخت اســت چون تیم ها از نظر فیزیکی خوبند و خوب 

دفاع می کنند.
این اولین بازی ای بود که علیپور ســه گل زد. در 
بازی های قبلی گل ها بین بازیکنان تقســیم شده بود. 
خودتان ترجیح تان این اســت که بیشــتر مهاجمان 
گل بزنند یا مدل بازی تان طوری اســت که گل ها بین 

بازیکنان تقسیم شود؟
 برای تیمی که می خواهد قهرمان شود فرقی نمی کند 
و همه بازیکنان بایــد بتوانند گل بزنند. یک تیم قهرمان باید 
بتواند در ضربات شــروع مجــدد، در موقعیت های تک به تک 
یا ضدحملــه گل بزند و من دیده ام که این تیم همیشــه در 
ضدحمله موفق بوده اســت. من دارم ســعی می کنم که مثل 
بــازی آخر از بیرانوند روی زمین شــروع کنیم، جلو بیاییم و 
برســیم به دروازه حریف. برای یک تیم بــزرگ علیپور کافی 
نیست چون لیگ طولانی است و ما یک نفر دیگر نیاز داریم تا 

کنار علیپور کمک کند.
بعد از بازی با فولاد، لیگ برتر برای ســومین بار 
تعطیل می شــود. هر چند دیر شروع شدن لیگ برتر 
به نفع شما شــد، ولی بابت وقفه هایی که در مسابقات 

می افتد ضرر می کنید؟
 آخریــن تعطیلی لیــگ که برای تیم ملــی بود به ما 
آســیب زد. بازی بعد از این تعطیلات را نتوانستیم در سطحی 
که بودیم انجام دهیم. مقابل شــهر خودرو خیلی خوب بازی 
کردیم ولی بعد از وقفه ای که افتاد نه. بازیکنانی که به اردوی 
تیم ملی می روند ولی بازی نمی کنند ریتم شــان را از دســت 
می دهند. برای مربی این یک مشکل بزرگ است. بعد از اردوی 
آخــر تیم ملی که شــامل دو بازی بود بازیکنــان دیر به تیم 
برگشتند. من در این باره با مربی تیم ملی صحبت نکردم. یک 
روز قبل از بازی تیم ملی عملًا هیچ فشاری نمی آید. روز بازی 
هم کســانی که بازی نمی کنند طبیعتاً هیچ کاری نمی کنند. 
یــک روز بعدش ســفر می کنند و بعد از چهــار روز می آیند 
اینجا و روز آخر هم که می رســند، شــب قبلش نخوابیده اند. 
من فکر می کنم فدراســیون باید به باشــگاه ها کمک کند تا 
بازیکنان زودتر به تیم شــان ملحق شوند. نمی گویم مثل همه 
جای دنیا بازیکنــان با هواپیمای اختصاصی برگردند. ولی اگر 
امــکان دارد تک تک شــان بتوانند زودتر خودشــان را به تیم 
برســانند چون بازی قبل از بحرین که بیــرون از خانه بازی 

کردند می گفتند اضافه بار داشــتند و این یک روز سفرشان را 
به تأخیر انداخت. این یک چیز غیرممکن اســت. اگر اضافه بار 
داریــم می شــود کاری کنیم که بار یــک روز دیرتر بیاید اما 
بازیکنان زودتر برگردند. وظیفه فدراســیون این است که هر 
چــه زودتر بازیکنان را برگرداند و باید به بازیکنانی که در تیم 
ملی بازی نکرده اند هم توجه کند. برای بازیکنانی هم که اینجا 
می مانند ما برنامه ریزی می کنیم. باید طوری برنامه ریزی کنیم 
تا مثل اتفاقی که در اردوی آخر افتاد راندمان تیم پایین نیاید.

خودتان تلاش نکرده اید با آقای ویلموتس صحبت 
کنید و به یک راه حل مشــترک برســید چون به نظر 
می رسد فدراســیون فوتبال دغدغه زیادی نسبت به 

باشگاه ها ندارد.
 من با باشــگاه صحبت کردم و در خواســت دادم تا با 
فدراســیون صحبت کنند ولی خب بعــداً فهمیدیم که مربی 
تیم ملی به کشــور خودش برگشــته. من از باشگاه خواستم 
تا با فدراســیون هماهنگ کنند تــا این بار برنامه ریزی بهتری 

داشته باشند.
بازیکنان تان  تمرینــات  و  بدنی  درباره کیفیــت 

بگویید. از شرایط شان راضی هستید؟
 بله، مــن از لحاظ فیزیکی از بچه ها راضی هســتم. از 
من پرســیده بودند در یک بازی دقیقه آخــر گل خوردیم و 
آیا به خاطر شــرایط فیزیکی بازیکنان بود. ما یک سیســتم 
کنترل جهانی که همه جای دنیا اســتفاده می شود داریم که 
مشــخص می کند سطح آمادگی جسمی تیم چطور است. این 
باعث می شــود که شما بازی را ببرید. برای بردن بازی مسلماً 
شــما نیاز دارید که از نظر فیزیکی آماده باشید. ما از سیستم 
»جی پی اس« استفاده می کنیم که یک شاخص جهانی است، 
که در اروپا و جام جهانی اســتفاده می شود. در لیگ قهرمانان 

اروپا طبق آماری که داریم فقط یک تیم است که بیشتر از ما 
می دود. در لیگ قهرمانان اتلتیکو مادرید و یوونتوس را دیدیم 
که همه تیم  114 کیلومتر دوندگی داشــتند. میزان دوندگی 
بازیکنان آژاکس در همان هفتــه 116 کیلومتر بود. در بازی 
شــهر خودرو ما 120/6 کیلومتر دویدیم. به نظرم ما در سطح 
فوق العاده ای هستیم. از کار بدنی بچه ها خیلی راضی هستیم و 
خیال مان راحت است. برای اینکه بتوانیم مثل بازی آخر بازی 
کنیم نیاز داریم فلسفه خودمان را بهتر کنیم. نیاز داریم بهتر 

کار کنیم. مثل بازی شهر خودرو. در آن بازی فقط گل نزدیم.
قهرمانان آســیا صحبت  لیگ  بازی های  مورد  در 
کردید. هفتــه قبل مرحله نیمه نهایــی این رقابت ها 
برگزار شــد و تیم ها کیفیت خیلی بالایی داشتند. هر 
چهار تیم. شاید هنوز خیلی زود باشد اما خودتان را در 

مقایسه با حریفان آسیایی کجا می بینید؟
 همانطور که به شما گفتم اگر یک مهاجم خوب داشته 
باشیم در آســیا مشکلی نخواهیم داشــت و می توانیم خیلی 
خــوب مبارزه کنیم. در پســت های دیگر ما بازیکنان ســطح 

بالایی داریم، ولی یک مهاجم سطح بالا و تاپ می خواهیم.
مهاجمی که مد نظرتان اســت مشــخص است یا 
هنوز دارید دنبالش می گردید یا اصلًا به باشگاه واگذار 

کرده اید؟
 در حــال حاضر نــه، چون جا نداریم و بایــد تا ژانویه 
صبر کنیم ولی خب مســلماً باید شروع کنیم به نگاه کردن و 
بررسی کنیم. این بستگی دارد به بودجه ای که باشگاه در نظر 
می گیرد. اگر همان اتفاقی که در مورد جونیور افتاد تکرار شود 

خب این راه حل خوبی نیست.
شما فکر می کنید بزرگترین چالش تان تا آخر فصل 

چه خواهد بود و باید با چه چیزی مبارزه کنید؟
 تکــرار قهرمانی. اصلًا به خاطر همین آمده ام. قهرمانی 

چهارم خیلی خوب و باورنکردنی خواهد بود.
فشــاری هم از طرف باشــگاه و هواداران حس 

می کنید؟
 نه من همیشــه خودم به خودم فشار می آورم. من در 
دو فینال جام جهانی بازی کرده ام. هر بازی که باشــد دوست 
دارم ببرم. هیچ فشــاری از آن فشــاری که خــودم به خودم 
می آورم بالاتر نیست. اگر ببینید من چطور کار می کنم متوجه 
می شــوید که هدفم اینطوری است و برای خودم کار می کنم. 
تنها راه قهرمان شــدن تلاش زیاد اســت؛ کاری که من انجام 

می دهم. البته مسلماً یک تیم خوب هم باید داشته باشید.
در مورد شما گفته می شود اولین کسی هستید که 
وارد باشگاه می شوید. اخیراً تصویری از شما پخش شد 
که تی می زنید تــا آب را از چمن بیرون ببرید. به نظر 
می رسد مســئولیت پذیری برای تان خیلی مهم است. 

فکر می کنید باشگاه توانسته کنار شما باشد؟
 وقتــی پذیرفتم که به این باشــگاه بیایم اول به خاطر 
اعتمادی که به من کردند تشــکر کــردم و الان دارم جانم و 
زندگی ام را می دهم برای افرادی که من را آوردند و بخصوص 
به خاطر طرفداران این باشــگاه. هم شما می دانید هم من که 
ما از لحاظ داشتن بهترین طرفداران در رده سوم دنیا هستیم. 
من این چالش را پذیرفتم. مبلغ قرارداد من در اینجا نســبت 
به جاهای دیگر خیلی کمتر است و تنها تصویری که در ذهنم 
اســت این است که ببینیم تمام استادیوم پر از تماشاگر است 
و ما داریم جشــن قهرمانی می گیریم. در ایران به افرادی که 
مســئولیت مهمی دارند احترام زیادی گذاشــته می شود، به 
همیــن خاطر وقتی در تمرین خودم دروازه ها را هل می دهم، 
بــه من اجــازه نمی دهند. آن روز زمین بــاران آمده بود، آب 
در زمین بود و من به ایشــان نشــان دادم چطور آب را با تی 
پخــش کنید، بــرای اینکه در آرژانتیــن در خانواده من همه 
عادت کرده ایم به کار کردن. من جانم را برای باشــگاهی که 
به من اطمینان کرده می دهم تا بتوانیم شــادی که شایســته 

هواداران مان است را به آنها بدهیم.
در ایران یک مشــکلی وجــود دارد و آن بحث 
پرداخــت حقوق به مربیان خارجی اســت، کما اینکه 
می دانیم فدراســیون فوتبال از راه های مختلف تلاش 
می کند دســتمزد ویلموتس را بپــردازد. آیا در مورد 
شما این اتفاق افتاده و شما به مرحله ای رسیده اید که 

قسط های قراردادتان را از باشگاه دریافت کنید؟

 حقیقت این اســت که باشــگاه 20درصد قســط اول 
از قراردادم را پرداخت کرده. می دانم که باشــگاه مشــکلات 
اقتصــادی دارد و من به باشــگاه کمک می کنــم. من در این 
مدت چه پول گرفته باشــم چه نه همیشه حسن نیتم را ثابت 
کرده ام و همیشــه به این رفتارم ادامه می دهم. به باشگاه هم 

گفتم وقت این است به بازیکنانی که از سال پیش طلب دارند 
پول پرداخت شود. امروز )دوشنبه( از من پرسیدند می خواهید 
مهاجم بیاورید اما گفتم قبل از آن باید پول بازیکنان پرداخت 
شود و بعد پول من و دستیارانم. فکر می کنم باشگاه باید برای 
این رفتار و منش ما ارزش قائل شود و آنها هم به وظایف شان 
عمل کنند و پرداخت کنند. حقیقت این است که من به مدیر 
باشگاه گفتم که این شــرایط کافی است و ایشان دو هفته از 
ما وقت خواســتند. همانطور که چهار ماه صبر کردم دو هفته 
دیگر هم می توانم صبر کنم. از رفتار مدیر باشــگاه هم متوجه 
شدم باشــگاه می خواهد به وظایفش عمل کند. هم نسبت به 

بازیکنان و  هم ما.
با آقای استراماچونی آغاز  شما کارتان را همزمان 
بالطبع مقایسه اجتناب ناپذیر است. چند روز  کردید و 
پیش آقای پروین در مصاحبه ای گفته بود اســتقلال 
زیباتر بــازی می کند. نظرتان را درباره این مقایســه 
بگویید. فکــر می کنید در آینده این شــرایط تغییر 

می کند؟
 نمی دانــم آقــای پروین کی این صحبــت را کرده اند. 
اگر ایشــان بازی آخر ما را دیده باشند فکر می کنم می گفتند 

دوست دارم استقلال مثل پرسپولیس بازی کند.
در هفته هایی که گذشته  حتماً تیم های دیگر را هم 
دیده اید. فکر می کنید رقیب اصلی تان در راه قهرمانی 

کدام تیم است؟
 تــا امروز چهار تیمی که بالای جدول هســتند بهترین  
تیم ها بوده اند. نشــان می دهند روند ثابتی دارند. ما و استقلال 
هم داریم بهتر می شویم. ما هم مدعی قهرمانی هستیم و شانس 
قهرمانی داریم. برتری کوچک ما این است که با تیم های بزرگ 
بازی کرده ایم و حالا تیم های بــزرگ در ادامه لیگ باید با هم 
بازی کنند و مسلماً ما باید همه بازی های مان را ببریم. البته باید 
بازی کنیم و ببریم. نمی شــود از قبل گفت ما برده ایم. هر بازی 
یک فینال اســت و امیدوارم موفق شویم. بازی با ماشین سازی 
هم آســان نیست مثل هر بازی دیگر. بعد از این بازی به فینال 
بعــدی فکر می کنیم. مــا و بازیکنان مان هم مثــل طرفداران 
جاه طلب ولی افتاده هســتیم. ما داریم از عنوان قهرمانی دفاع 
می کنیم و تا آخرین لحظه به این مبارزه ادامه خواهیم داد برای 

اینکه بتوانیم دوباره آن جام را به دست بیاوریم.
در این چهــار ماه بهترین و بدترین تصویری که از 

فوتبال ایران دیده اید چه بوده؟
 بهترین تصویر طرفداران مان هســتند و شادی که در 
چهره بازیکنان در بازی آخر دیدم. چیزی که از ته قلبم دوست 
دارم اتفاق بیفتد این اســت که چه ببرم، چه ببازم نتیجه در 
زمیــن اتفاق بیفتد نه بیرون از زمین. در بازی آخر اســتقلال 
دیدم که یک گل حریف توســط داور مردود اعلام شد و یک 
خطای هند که پنالتی بود را داور سوت نزد. این تصویری است 
که من از فوتبال ایران دوســت ندارم. امیدوارم چه ببرم، چه 
ببازم در زمین باشــد. این تصویری که در بازی آخر استقلال 

دیدیم دوست ندارم برای تیم دیگری اتفاق بیفتد.
به عنوان سؤال آخر موضوعی هست که ما از شما 
درباره اش صحبت  بخواهید  و خودتان  باشیم  نپرسیده 

کنید؟
 فکر می کنــم درباره همه چیز صحبــت کردیم و همه 
چیز را گفتم. من دوست دارم از طرفداران پرسپولیس به خاطر 
صبرشــان تشــکر کنم و اینکه به ما اعتقاد داشتند و بدانند که 
کادر فنی و بازیکنــان تمام تلاش مان را می کنیم که مثل بازی 

آخر بازی کنیم، مخصوصاً برای اینکه ما یک ریتم ثابتی داشــته 
باشیم. تا الان این ریتم را نداشته ایم چون داریم فلسفه جدیدی 
را اجرا می کنیم و نوســان ما به همین خاطر بوده. می خواهم به 
حمایت شــان ادامه دهند. من به تیمم خیلــی اطمینان دارم و 

مطمئناً ما باعث شادی و خوشحالی هواداران مان خواهیم شد.

کالدرون: امیدوارم نتیجه 
در زمین فوتبال تعیین شود
نه مثل بازی آخر استقلال

دی
حم

م ا
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س 
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بازیکنانی که سه بار قهرمان شده اند 
می توانند برای بار چهارم هم قهرمان شوند
چهار ماه زمان کافی ای نیست که شما 

بتوانید فلسفه یک تیم را تغییر بدهید
ما فقط دو سیستم داریم؛2-4-4 و 

4-3-3
باید گل های بیشتری بزنیم

ما یک مهاجم که در سطح باشگاه 
پرسپولیس باشد کم داریم

چیزی که از جونیور انتظار داشتیم اتفاق نیفتاد
فعلا به جونیور فرصت بازی نمی دهم

به سید جلال به خاطر رفتار و منشی که 
به عنوان کاپیتان دارد تبریک می گویم
فقط نظر شخصی خودم بود که به 
کنعانی بازی بدهم
از لیگ ایران خوشم می آید چون تعادل دارد
آخرین تعطیلی لیگ به خاطر تیم ملی 
به پرسپولیس آسیب زد
نتوانستم درباره تعطیلی لیگ با 
ویلموتس صحبت کنم
انصاری فرد قول داد تا دو هفته آینده 
پولم را بدهد
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